
MV 4-1

Datum: 7 maart 2022
Betreft: Mondelinge vragen
Onderwerp: Opheldering over Gazprom in Zwolle

Wij hebben begrepen dat de gemeente Zwolle een contract heeft met Gazprom, te weten Gazprom 
City Marketing & Trading in London. Hierover hebben wij als gemeenteraad de volgende vragen: 

1. Klopt dit en zo ja, wat behelst het contract en waarom is voor Gazprom gekozen?
2. Spekken we hiermee de Russische staatskas direct of indirect? En deelt u onze opvatting dat dit 
nu, gezien de invasie van Oekraïne, zeer ongewenst zou zijn?
3. Bent u bereid uit te zoeken hoe we zo snel mogelijk van dit contract af kunnen komen en dit 
(eventueel samen met buurgemeenten) op te pakken?
4. Heeft het college inzicht in het effect van de invasie van Rusland in Oekraïne op de leverzekerheid 
en op de prijs van dit gas? Wat kunnen de gevolgen zijn voor de gemeente als organisatie en voor 
onze inwoners? Wat gaat het college doen als blijkt dat de energierekening van huishoudens verder 
stijgt als gevolg van de oorlog in Oekraïne?
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